
Z á p i s n i c a 
Z Rady SKoZ konanej dňa 01.07.2024 v Brezne 

 
 
 
Program: 
 
1. Otvorenie 

 
2. Schválenie a doplnenie programu zasadnutia 

 
3. Voľba návrhovej komisie 

 
4. Voľba volebnej komisie 

 
5. Informácia o organizácii MS – Brezno 

 
 Vykoná: prezident SKoZ,  

 
6. Informácia o súťažnom ročníku 2023/2024 a návrh na rozpis ročníka 2024/2025 
 
 Vykoná: p. Mitošinka 
 
 
7. Návrhy členov rady k činnosti SKoZ 
 
 Vykoná: p. Fúska 
 
8. Diskusia 
 
9. Návrh na schválenie uznesenia 

 
10. Záver 
 
 
 
 
 
K bodu č. 1 
 
 Otvorenie vykonal prezident SKoZ, ktorý privítal prítomných členov Rady SKoZ , ako 

aj členov Výkonného výboru. Prezident SKoZ konštatuje, že zo 17 členov Rady je prítomných 

14 členov a Rada je uznášaniaschopná. Predsedajúcim na Rade SKoZ je prezident SKoZ, ktorý 

spracuje zápisnicu. Rady sa zúčastnili aj členovia Výkonného výboru SKoZ p. Ing. Mitošinka, 

Ing. Kuhnel, Móc, generálna sekretárka. 

 

 



K bodu č. 2 
 
 Prezident SKoZ program zasadnutia zaslal všetkým členom Rady. Do zasadnutia Rady 

neprišli žiadne návrhy na doplnenie programu.  

 

 Hlasovanie : 

 

 Prezident SKoZ dal hlasovať aby sa Rada SKoZ riadila programom ktorý bol zaslaný 

členom Rady SKoZ  

 

 Za: 14     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

 
K bodu č. 3: 
 
 Prezident SKoZ navrhol za členov návrhovej komisie p. Nemček, Poliak, Klubert, , 

prebehlo hlasovanie: 

 

 Za 14     Proti: 0   Zdržal sa: 0 

 

K bodu č. 4 

 

 Prezident SKoZ navrhol za členov volebnej komisie z dôvodu, že by sa malo hlasovať 

o predsedovi Rady SKoZ p., Ing. Šeštak,  Kiss,  Bulik 

 

 Za: 14     Proti : 0   Zdržal sa: 0 
 
 
 
 
K bodu č. 5 
 
 Pred rokom som Vás informoval o príprave MS a dnes Vás chcem informovať o tom , 

ako MS sme pripravili po organizačnej a spoločenskej stránke, aké úspechy sme dosiahli po 

športovej stránke a ako boli MS zabezpečené po finančnej stránke. 

 

 V prvom rade musím poďakovať celému organizačnému výboru, ktorý bol vlastne 

výkonný výbor. Obzvlášť by som chcel poďakovať viceprezidentovi pre organizáciu MS 



Danovi Mócovi, ktorý spolu s Paľom Kuhnelom zabezpečil MS po organizačnej a spoločenskej 

stránke. Dnes môžeme konštatovať po ohlasoch od jednotlivých delegácii, že MS boli 

pripravené výborne, nevyskytli sa žiadne problémy a za to im patrí veľké poďakovanie.  

 

 Po športovej stránke by som chcel poďakovať všetkým našim reprezentantom 

a trénerom, nakoľko som toho názoru, že sme dosiahli najlepšie výsledky od vzniku SKoZ . 

 

 Čo sa týka financovania a celkových príjmov a nákladov na MS Vám predložíme na 

najbližšej Rade, no približne Vám môžem uviesť, že finančné prostriedky  sme získali od 

sponzorov bolo zabezpečených okolo 70.000,. eur, z Ministerstva cestovného ruchu a športu 

SR sme dostali 70.000,-eur, BSSK nám zabezpečil preplatenie faktúry od OZ Horehronie, 

v neposlednom rade nám bolo zabezpečené sponzorsky všetko okolo streamu, ľudí čo tu boli 

z ŽP Informatika Podbrezova čo v neposlednom rade bude tiež vysoká suma. Prenájom dráh 

a všetko okolo nich (dovoz, postavenie, obsluha ) bolo vo výške 82.400,-eur, čo je už vyplatené. 

Musíme ešte vyplatiť faktúry za nákup veci, ktoré sme predávali je to suma okolo 10.000,-eur 

, a zaplatiť faktúru 5.000,-eur za zapožičanie zimného štadióna.  

 

 K uvedenému bodu sa otvorila diskusia 

 

p. Nemček – veľká spokojnosť celému výboru 

p. Kuhnel – ŽP Podbrezová, zakúpenie kamier, počítače, server,  

p. Móc – poďakoval za každú pomoc od členov SKoZ 

 

 

 Pred MS prebehli rokovania s primátorom mesta Brezno, ktorý by bol veľmi rad keby 

sa upravili priestory pod tribúnov, kde by chcel mať kolkáreň. Počas MS keď tu bol 

niekoľkokrát uviedol, že v Brezne musí byť kolkáreň a na následnom rokovaní s ním sme došli 

k záveru, že upravy priestory pod tribúnov čo bude stáť asi okolo 500.000,-eur s tým, že SKoZ 

vstúpi do toho projektu s tým, ž e sa tu vybuduje kolkárske športové centrum mládeže 

zakúpením 4 dráh. S tým, že po tom, ako by sa dala štvodráhová kolkáreň do prevádzky tak 

mesto Brezno nám  ju dá do prenájmu za 1 euro .  

 

 Následne som vstúpil  do jednania s Kozákom, kde po prieskume trhu vzišla suma 

75.000,-eur s DPH ako najlacnejšia cena. Dohodli sme sa , že po ukončení MS sa nechajú 



v Brezne palubovka a plasty , elektronika bude dodaná až keď bude kolkáreň pripravená na 

postavenie dráh. V súčasnej dobe by sme zaplatili približne 30.000,-eur s DPH. Túto sumu by 

sme zaplatili so sponzorských financií, ktoré som zabezpečil pred MS na zapožičanie dráh, ale 

vzhľadom k tomu, že nám prišli financie z Ministerstva, tak nám ostali finančné prostriedky na 

splatenie prvej polovice zakúpenia dráh. 

 

 Aby sa to dala zrealizovať potrebujeme súhlas Rady a preto otváram k tomu diskusiu 

aby sme mohli potom hlasovať 

  

p. Klubert – kedy by to bolo ukončené 

p. Moc – mesto by zobralo úver na plaváreň, v horizonte dvoch rokov, 70 metrov, najlepšia 

voľba MS bolo Brezno, niektorí s tým nesúhlasili celá hala 5.000,-eur pomohli nám získať zisk,  

p. Kiss – množstvo kolkárni funguje tak, že mesto zaplatí  

p. Lofoj – posledná kolkáreň bola vo vo Vlcom hrdle, stavanie je 5 sekundové,  

 

 Hlasujeme za to, že Rada dáva súhlas na zakúpenie 4 dráh na pripravovanú kolkáreň 

v meste Brezno, kde bude športové kolkárske centum mládeže  

 

Za: 14     Proti: 0    Zdržal sa: O 

 

 Prezident  SKoZ v súvislosti s ukončením MS v Brezne navrhol výkonnému výboru, 

aby došlo k zmene stanov a bolo zrušené mieste vo VV a to viceprezident pre ME a MS. 

 

 Rada SKoZ súhlasí so zrušením viceprezidenta pre ME a MS a súhlasí zo zmenou 

stanov SKoZ 

 

Za :14     Proti: 0    Zdržal sa:O 

 

 Prezident SKoZ otvoril diskusiu v súvislosti s predsedom Rady SKoZ, nakoľko odzneli 

hlasy , že rotácia predsedov nie je v súlade so stanovami SKoZ.  Prezident SKoZ navrhol 

uvedenú funkciu p. Ing. Zajkovi, ktorý s tým súhlasil . Následne dal hlasovať za jeho zvolenie. 

 

 

 



 Kto súhlasí  aby predsedom Rady SKoZ bol p. Zajko 

 

Za: 12      proti: 1     Zdržal sa: 1 

 

 

K bodu č. 6 

 

 Vyhodnotenie súťažného ročníka 2023/2024 vykonal p. Mitošinka , kde uviedol 

postupujúcich a zostupujúcich v jednotlivých súťažiach . Zároveň predložil členom Rady 

zaradenie do jednotlivých súťaži podľa toho kde sa mužstva prihlásili. Zároveň ešte uviedol, že 

je potrebné odohrať baráž o účasť v interlige medzi mužstvami Fiľakovo a Zlaté Klasy 

 

Diskusia k uvedenému bodu: 

 

p. Nemček – prekladanie zápasov, máme veľa mužstiev  

p. Toth – nepáčilo sa mu riešenie baráže  

p. Kočan – vysvetlil uvedené riešenie 

p. Tóth – uvedené skutočnosti uvádza, aby sa predišlo v budúcnosti problémom 

p. Novotný – nebolo v rozpise uvedené kto vypadáva a kto postupuje , súťažný poriadok – 

zaraďuje  

p. Mitošinka – rozpis bol schválený  na výkonnom výbore, kde bol prítomný aj dočasne 

poverený predseda Rady p. Fúska, urobil  chybu , že to nebolo zverejnené 

p. Lavrova – zisťovali sme , že kde nastala chýba  

p. Klubert – našli sme to aby sa chyba odstránila 

p. Fúska – nesúhlasí so zaradením do 1. ligy východ 

p. Moc – je veľa predpisov, ktoré sú v súčasnej dobe neplatné a sme sa tomu nevenovali 

p. Búlik – vytlačil si všetky predpisy čo máme  a je potrebne to upraviť , zaslať ich členom 

Rady a to upraviť  

p. Kuhnel – uviedol, že to tvrdí už od začiatku svojho pôsobenia vo VV, že je potrebné, aby 

Rada spolupracovala počas obdobia medzi konferenciami 

p. Zajko – predložil činnosť Rady za  druhý polrok 2023,  

p. Mitošinka – prihlásenie do súťaži  

p. Nemček  - prihlásil Kamilky do druhej  

p. Klubert – pevné súpisky  



p. Tóth – v pravidlách aby bolo ošetrené rozdelenie podľa rozdelenia krajov 

 

Prezident SKoZ dal hlasovať o zaradení jednotlivých družstiev do súťaži 

 

Za 13      Proti: 1    Zdržalo sa: 0 

 

Po odsúhlasení a prijatí zaradenia jednotlivých mužstiev do skupín v súťažnom ročníku 

2024/2025 odišiel z Rady p. Fúska, preto sa neprerokoval bod č. 7 podľa programu. 

 

K bodu č. 8 

Diskusia 

 

p. Lofaj – po prerokovaní v klube ženské mužstvo sa neprihlási do súťaže 

p. Kuhnel – ženská liga sa hra 4 členné 

p. Klubert – aby žena hrala jeden deň jeden zápas  

p.Lauvrova – je potrebné, aby v komísia ŠTK boli členovia z jednotlivých krajov 

p. Tóth – každy kraj nominuje do členov komisii jednú osobu 

p.Nemček – majstrovstva slovenska  

p.Zajko – nemajú úroveň lebo niektorí si nepridú pre medaile 

p.Klubert – zaviesť štartovné na Majstrovstva Slovenska 

p.Moc – prečo nemáme majstrovstva slovenska v šprinte, tandeme , 

p.Novotný – na MS boli nominovaní predchádzajúci majstri  

 

Na záver poďakoval prezident SKoZ všetkým prítomným za účasť a poprial im príjemne 

dovolenky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 
Uznesenie Rady SKoZ  

zo dňa  1.6.2024 o 15.00 hod. v Brezne 
 
 
 
Rada SKoZ : 
 
Berie na vedomie: 
 

- Informáciu o  MS Brezno 2024 
- Informáciu o súťažnom ročníku 2023/2024 
- Informácia k súťažnému ročníku 2024/2025 
- Berie na vedomie správu Zajka 

 
 
 
Schvaľuje: 
 

- Zakúpenie 4 kolkárskych dráh do pripravovanej kolkárne v Brezne 
- Zrušenie miesto viceprezidenta pre MS v kolkoch  
- Zaradenie mužstiev do súťažného ročníka 2024/2025 
- Schvaľuje p. Ing. Zajka na predsedu Rady 

 
 
 
Úloha: 
 
Spracovať úpravu stanov SKoZ o zrušené miesto viceprezidenta pre MS. 

 

 Zodpovedný: predseda Rady SKoZ    Termín: 30.09.2024 

 
 
Prehodnotiť všetky predpisy SKoZ a tieto poslať členom Rady , potom ich prepracovať 
 
 Zodpovedný:  Bulík, Zajko       Termín: 30.11.2024 
 

 

Každý kraj nominuje jednu osobu za člena komisii , ktoré sú pod gesciou ŠTU 

 

 Zodpovední: predsedovia krajov     Termín: 30.8.2024 

 

 

 



Pripraviť školenie rozhodcov na 7.-8.9.2024  

 

 Zodpovedný: p. Mitošinka      Termín: 7.-8.9.2024 

 

 


